
 
 

Crònica del ple ordinari del  
7 de juliol de 2022  

El Ple ordinari es va celebrar aquest dijous 7 de juliol  presencialment al Saló de Sessions. 

Inicialment,  es nomena al Sr. Jesús Garriga Garriga com a regidor d'aquest ajuntament pel 

grup municipal de Junts per Cardona. 

Els portaveus dels grups municipals li donen la benvinguda al nou regidor de l’Ajuntament. 

A continuació s’aprova per unanimiat el Reglament de Pla de Mesures Antifrau i Codi Ètic de 

l’Ajuntament de Cardona. 

L’Alcalde-President, dóna la paraula a la Regidora delegada d’Hisenda per a que expliqui el 

dictamen. 

La regidoria, Sra. Anna Maria Sala, explica que es vol aprovar el Pla de mesures antifrau i codi 

ètic de l’Ajuntament de Cardona i que per la redacció d’aquests dos documents, s’han utilitzat 

uns models facilitats per l’Oficina Antifrau i per l’ACM. 

Aquests plans s’aproven per tal d’anar millorant en la transparència i el control d’activitat i 

gestió pública envers la ciutadania, i també per una bona gestió dels recursos públics. 

Cal dir que per a presentar les subvencions del programa DUS 5000, també s’havien de tenir, 

ja quie en el moment de la resolució de les subvencions, ho poden requerir. El Secretari a la 

Comissió Informativa ja va explicar aquest tema però que si hi ha sogit dubtes al respecte, ho 

poden demanar per tal d’aclarir-los. 

Seguidament s’aprova per unanimitat  la modificació de l’Ordenança Reguladora de la 

convivència i ús de la via pública. 

L’Alcalde-President, dóna la paraula al Tinent d’Alcalde delegat de Seguretat Ciutadana per a 

que expliqui el dictamen. 

El Tinent d’Alcalde, Sr. Salvador Campos explica que aquesta ordenança que es reformula en 

alguns punts, és una eina indispensable pel cos d’agents de policies locals, als qual felicita per la 

feina feta, ja que s’ha de tenir en compte que és un cos de policia petit, i això, suposa als agents 

un sobreesforç, i aquesta ordenança és una eina indispensable per a exercir les seves tasques. 

Seguidament explica les modificacions realitzades: 

Article 11. Consum d’alcohol i altres drogues 



 
 

Es modifica el punt 11.5. Tolerància de consum de drogues tòxiques i estupefaents i 

substàncies psicotròpiques en locals, o la falta de diligència per impedir-lo per part dels 

propietaris. 

La tipificació d’aquesta infracció s’augmenta de greu, a molt greu. 

 

Article 2. Prohibicions d’estacionament a la via pública. 

S’afegeix que no es poden estacionar vehicles a la via pública, com remolcs i semiremolcs 

separats del vehicle tractor. Aquest punt passa a ser greu. 

Les caravanes i autocaravanes no podran estacionar o acampar en cap zona de via pública del 

municipi, només podran estacionar a les que estiguin habilitades per a tal fi.  Aquest punt 

també és greu. 

Prohibit ocupar la via pública amb remolcs d’habitatge o vehicles utilitzats amb una finalitat 

anàloga, ni acampar en terrenys de domini públic, a no ser que es tingui una autorització 

municipal. 

Article 24. Neteja de la via pública. 

Es modifica el punt 24.4. on queda prohibit fer les necessitats fisiològiques, com defecar, orinar 

o escopir a la via pública. 

També s’afegeix el següent paràgraf “Es considera especialment greu la conducta descrita a 

l’apartat anterior, quan es dugui a terme en espais de gran afluència o freqüentats per menors i 

aquelles necessitats realitzades a elements públics o equipaments espacialment catalogats. 

Aquest punt també és greu. 

Els altres articles simplement s’han adequat a la llei. Tal i com es va comentar a la Comissió 

Informativa, l’ordenança s’havia d’adequar. 

Per a finalitzar, segons la llei, l’Article 47 que és el sancionador, es passaven a adequar-lo. Així 

doncs, “Les infraccions seran sancionades per l’òrgan competent amb multes de fins a 750 

euros les lleus, fins a 1500 euros les greus i fins a 3000 euros les molt greus. 

De la mateixa manera, a l’Article 52 també hi ha un punt en què s’afegeix que a banda de poder 

treure la llicència d’activitats, també s’afegeix un subpunt (E) que diu que les sancions poden 

arribar fins a 3000 euros. 

Simplement ha estat una adequació a la llei a banda d’algun punt que s’havia d’especificar més. 

La Presidència dóna la paraula als Grups Municipals: 

El Portaveu del Grup Municipal de Junts per Cardona, el Sr. Jané comenta que estan d’acord 

amb les noves puntualitzacions de les ordenances, tot i que s’ha de pensar que s’han de tenir 



 
 

medis per a que la gent pugui anar al lavabo un dissabte o diumenge a la nit. Dir que, sobretot 

els bars, com sabem, no és legal permetre només l’entrada de clients als lavabos, per tant, a 

nivell de centre del poble seria important parlar-ho i fer saber que està prohibit però que si 

tots posen de la seva part de deixar entrar a la gent, sempre que sigui amb respecte, es podrà 

evitar que la gent que no vulgui consumir, no faci les seves necessitats a la via pública. 

 

Per tant, la conscienciació hauria de ser global i els establiments que estan de cara al públic, 

com creu que marca la normativa, haurien de tenir obert l’espai del lavabo per a qualsevol 

necessitat de la població, sigui client o no. 

El Sr. Campos comenta que a la propera reunió que es faci amb l’hostaleria i restauració, es 

parlarà, també que quan hi ha festes o grans actes, s’intenta que sempre hi hagin “poli cleans” a 

prop de les activitats, i recorda que també hi ha uns lavabos públics que tampoc estan tan lluny 

del centre, i per tant, sempre se’n poden fer ús. 

El Portaveu del Grup Municipal del PSC, Sr. Verdejo, comenta que volen aprofitar per aportar 

alguns temes relacionats de convivència de la Via Pública, ja que troben que és important 

enfortir les sancions, sobretot quan es tracta de tràfic d’estupefaents al municipi. 

Demanen si tenen constància numèrica en quant que hagi augmentat la delinqüència a 

Cardona, sobretot els caps de setmana, ja que hi ha hagut diversos episodis seguits que 

comporten preocupació, sabent l’esforç que fa la Policia Local amb els mitjans que tenen i les 

hores que poden fer. Per tot això, troben que s’hauria d’exigir un reforç dels Mossos 

d’Esquadra. 

Demana també, si està previst fer en breu la Comissió de Seguretat del municipi. 

El Sr. Campos contesta que la Comissió de Seguretat la convocarà abans que acabi l’any, pel fet 

que els Mossos són qui fan l’informe d’augment o disminució en quan a delictes. 

Pel que fa a la presència de Mossos, és cert que quan es detecta un augment o una perillositat 

al municipi, es demana sempre suport, sobretot quan hi ha hagut actes greus, però també és 

cert que no venen tant com ens agradaria. 

El següent punt és la pròrroga del contracte del servei de neteja dels edificis, locals i 

dependències municipals.- 

La regidora delegada de Medi Ambient, Sra. Anna Maria Sala explica que aquest contracte es 

va iniciar al maig de 2020 amb l’empresa Multianau SL, que és l’empresa que va guanyar en 

aquell moment la licitació. S’ha mantingut durant 2 anys aquest contracte, i ara s’aprova la 

primera pròrroga d’un any, i si tot va bé, l’any que ve es podrà prorrogar per segona vegada. 

La presidència sotmet el dictamen a votació, el qual s’aprova per 9 vots a favor del Grup 

Municipal d’ERC (7) i dels Grup Municipal de Junta per Cardona (2) i 2 abstencions del Grup 

Municipal del PSC (2). 



 
 

A continuació s’aprova el programa d’actes del Corre Bou 2022 per unanimitat 

L’alcalde explica que el Ple és l’òrgan competent per a fer les sol·licituds pel permís del Corre 

de Bou. Malgrat que estem en una 7ª onada COVID, per sort que han comunicat que 

actualment està a la baixa, i si tot va bé, es podrà celebrar la Festa Major amb els termes en que 

es coneix, i per tant, viure també un dels actes principals que és el Corre de Bou. La sol·licitud 

es dirimeix als dies habituals de la Festa Major, que són l’”Encierro” del matí de dissabte, el 

Corre de Bou tradicional de dissabte al vespre, el Corre de Bou tradicional del diumenge i del 

dilluns, i els tres dies de vaquetes, que seran dijous, divendres i dissabte i també si no hi ha 

novetats, el Corre de Bou de diumenge dia 17 en benefici de la Residència Sant Jaume. 

Per tant, l’Ajuntament està content de poder demanar la sol·licitud en el format habitual. 

Posteriorment s’aprova per unanimitat fixar el dia 12 de setembre de 2023 i el dia 13 de 

setembre de 2023, corresponents a dimarts de Festa Major i dimecres respectivament, com a 

festes locals del municipi de Cardona, per a l’any 2023. 

L’alcalde explica que les festes locals normalment són dilluns i dimarts de Festa Major. Per 

l’any 2023, dilluns és l’11 de setembre i per tant, es va acordar a la Comissió Informativa fer 

festa local el dimecres de Festa Major, i per tant, serà festa dimarts dia 12 i dimecres dia 13 de 

setembre de 2023. 

El següent punt és aprovar que la propera sessió ordinària del Ple de la corporació, prevista 

per al dia 1 de setembre de 2022, es celebri en la següent data: dijous, 22 de setembre de 

2022, a les 20:00 hores. Aquesta s’aprova per unanimitat 

L’Alcalde-President explica que com ja saben, els plens són cada dos mesos, el primer dijous, de 

manera que tocaria l’1 de setembre després del mes de d’agost, i seria complicat perquè no hi 

haurà gaires temes. 

Per tant, s’ha previst pel següent dijou, però al ser Festa Major, d’ha decidit fixar el Ple 

Ordinari de setembre pel dijous següent, dia 22 de setembre de 2022 

Dins l’àrea d’urbnisme, territori i desenvolupament local s’aprova per unanimitat l’adhesió del 

municipi de Cardona a l’àmbit territorial Consorci per al desenvolupament de la Catalunya 

Central. 

L’Alcalde-President, dóna la paraula al Tinent d’Alcalde delegat d’Empresa per a que expliqui el 

dictamen. 

El Tinent d’alcalde delegat d’Empresa, Sr. Joan Hernandez explica que únicament és tornar a 

fer la pròrroga. En aquest cas, l’Ajuntament estava adherit des de l’any 2014, i per tant, és 

tornar a pertànyer al grup que realent toca, que és al quin s’estava designat. No hi ha cap 

novetat al respecte. 

L’alcalde comenta que en els últims anys, del 2014 al 2020, diverses sol·licituds han estat 

admeses i hi han hagut fons importants per a empreses i allotjaments turístics del nostre 



 
 

municipi, que han gaudit d’aquest finançament europeu, i que s’articula a través dels diferents 

grups LEADER, i que al 2020 es va acabar el programa i que ara es renova l’Adhesió al nou Pla 

Estratègic 2023-2027. 

El següent punt és l’aprovació del reglament del Consell de la Salut de Cardona per unanimitat  

L’Alcalde-President, dóna la paraula a la Regidora delegada de Salut per a que expliqui el 

dictamen. 

La Regidora, Sra. Lluïsa Aliste, explica que aquesta aprovació és el pas següent a l’aprovació del 

Pla Local de Salut, que és l’eina per a definir totes les accions en l’àmbit de la salut. A través del 

Consell de la Salut, que és l’òrgan de participació i de consulta, i per tant, és l’òrgan més 

comunitari pel que fa a la participació de la gent del municipi, i en quines són les actuacions que 

es poden fer en l’àmbit de salut. 

Com a objectius, seria poder debatre tot el que està passant al municipi, quins són els àmbits 

de salut pública on s’ha d’actuar, assessorament, aconseguir una màxima participació, i 

potenciar sobretot al municipi la nostra vessant com a ciutat saludable. 

Les funcions d’un consell de salut, són les d’un propi consell, des de la promoció de la 

participació, assessorar i donar elements per a la informació i valoració de totes les accions i 

programes que es volen dur a terme, i d’altra banda, promoure tots aquells acords de 

l’Ajuntament, entitats i altres institucions. Continua detallant l’òrgan i totes les entitats i 

persones que formen part d’aquest consell, a part de presidència i els regidors, i explica que 

s’ha buscat la representació al màxim d’àmbits en la salut pública, com serien els representants 

d’atenció primària, els representants de les oficines de farmàcia, els dels centres educatius, els 

de la Fundació SHE, etc. 

A la primera reunió del consell es definirà quines seran les persones responsables d’aquelles 

entitats en l’àmbit de la salut i esport. També poden formar part la representació de veïns de 

Cardona com de la Coromina, i també representació de centres veterinaris. 

També s’ha posat un altre afegit, i és que en funció del tema que es vulgui tractar, com per 

exemple un tema de salut mental, es podran convidar a aquelles persones que siguin més 

expertes o que puguin aportar un valor afegit al tema que es vulgui tractar. 

Respecte a la funció, és com la resta de consells que s’han fet fins ara. Són les convocatòries de 

les sessions, i que poden ser ordinàries (són dos a l’any) i també extraordinàries si els temes ho 

requereixen. 

També es poden fer creacions de taules específiques per a treballar temes en concret, que per 

indicadors o estudis de diagnosi del municipi, es creguin que són interessants per fer-los una 

taula específica per aquell tema. 

En principi és un reglament molt genèric, ja que es volia que fos entenedor i que no fos 

específic en coses que a la pràctica pugui anar a la contra en la funcionalitat del consell. 



 
 

La Presidència dóna la paraula als Grups Municipals: 

- El Portaveu del Grup Municipal de Junts per Cardona, Sr. Jané, comenta que serà una 

legislatura de consells, sobretot l´últim any, i que és bo que hi siguin, però realment s’ha de 

veure l’eficàcia que tenen i els resultats, i que no sigui simplement un acte d’una escena, sinó 

que també sigui efectiu i que serveixi per posar els problemes sobre la taula, i que es 

diferenciïn de la resta de consells d’altres municipis. 

La regidora, Sra. Aliste contesta que precisament els consells serveixen per donar veu a la 

participació i a les opinions de les persones. Per exemple, en el cas del Pla Local de Salut, que 

s’ha de seguir i és on hi consten les accions que es van definir a partir d’uns indicadors de salut 

al municipi, i que fent aquestes accions representa que millorem el benestar de les persones 

que viuen a Cardona en l’àmbit de la salut i dels determinants de salut. 

Comenta que hi havia 9 àmbits de salut, i el consell és la part que proporciona una guia de 

quines són els accions definides, que són aquelles que han de millorar els indicadors 

poblacionals del municipi a nivell de salut, i que es solen veure passats 4-6 anys. 



 
 

I la intenció amb el consell de la salut és escoltar a la gent, saber què pensa, i debatre què s’ha 

fet i per on s’ha de continuar. Per aquest motiu és molt important, que hi hagi una part 

professional experta en el tema que s’està tractant, com també saber com ho veuen, per 

exemple, des d’una entitat d’una associació de dones per la seva de part de salut i cohesionar- 

ho. Per tant, que sigui eficaç, vol dir que pels temes que s’estan tractant, hi hagi professionals, 

opinions i la participació de la gent que al final es posa en el consens de que pot fer canviar el 

que “jo o nosaltres” es pugui tenir com a intenció i així tenir diversos punts de vista. 

Al final és, com veure un mateix problema des d’una vista multi disciplinar, però en definitiva 

és tenir en compte l’opinió de tothom, de l’expert, de la gent, etc ... i així poder decidir tenin en 

consideració el què pensa tothom i finalment consensuar-ho. 

Aquests consells s’han fet perquè, es pugui tenir més o menys informació d’un tema, i ser més o 

menys experts, però manca la participació ciutadana, de ciutadans i d’entitats relacionades 

amb aquell tema, i per això és important que tothom aporti informació, professional o no 

professionalment. 

Explica que creu que l’eficàcia és que el que surti dels consells, es pugui actuar. És cert que als 

inicis d’un consell, és complicat perquè poden sorgir molts problemes, ja que és difícil fins i tot 

prioritzar per on es comença perquè hi ha molts temes per posar sobre la taula. És un rodatge i 

la sort és que prèviament ja s’ha treballat en xarxa, i ara s’ha posat l’etiqueta de consell de la 

salut, i a més, s’estan afegint entitats que fins ara no s’havien posat com a participatives, com 

una associació de veïns relaciones amb salut i esport, però a nivell del àmbit de la salut, de 

farmàcia i benestar, ja es treballa en xarxa, per tant, és donar-li continuïtat i afegir la 

participació ciutadana. 

El portaveu de Junts, el Sr. Jané contesta dient que l’equip de govern vol una participació 

ciutadana en el consell de la salut, i no han estat capaços de consensuar quan es tenia un tema 

com el COVID sobre la taula, i per tant, si es vol fer participatiu, s’ha de fer participatiu de 

veritat, i que tothom hi tingui veu. 

La regidora Sra. Aliste comenta que no entén a que es vol referir amb el tema del COVID. 

El Sr. Jané respon dient que quan es va fer el consell d’emergència del COVID, la resta de grups 

no hi van ser, i es cert que és un dels temes que més preocupen i sent un tema prioritari, no 

s’entén que no fos representatiu per totes les forces municipals. Això no significa que el grup 

de Junts no estiguin a favor d’aquest pla de la salut, perquè troben que és positiu, però sí que 

quan es diu que una cosa és participativa, hi ha d’haver una participació. Per tant, els regidors 

de l’oposició representen una bona part de la població de Cardona, i per tant, es veuen amb el 

deure de participar en tots aquests consells, on sempre els han convidat, i també tenen el 

deure de participar en la Comissió d’emergència del COVID. 

La regidora Sra. Aliste, contesta que el comitè d’emergència del COVID entén que les 

competències que tenien de salut pel COVID no eren les de fer testos, ni la de visitar a 

persones, en definitiva era que no podíem sortir de casa, i l’assistència d’emergència va ser 



 
 

tota la coordinació de tots els cossos d’emergència que estaven implicats amb el COVID. 

Igualment, no es pot comparar un consell de la salut o de gent gran participatiu, amb un grup 

d’emergència del COVID per organització logística, ja que l’equip de govern no te la 

competència ni per avaluar el COVID ni per fer un recompte del nombre de casos a Cardona, ni 

aconsellar a la gent del què s’havia de fer. Simplement va ser una feina d’emergència, sense cap 

precedent, per tant, requeria una coordinació. 

Per finalitzar, comenta que la participació està a tot arreu, als consells de la salut i al consell de 

la gent gran, i dir que l’opció de la participació hi és sempre. Potser algú no ha pogut assistir, o 

bé, no ha pogut fer un retorn del consell pel motiu que sigui, però si és així, s’entén que està tot 

correcte. 

Ara són les reunions de participació on es vol tot l’exercici vostre de treball i de final de 

participació. 

L’alcalde intervé dient que és important distingir el que són els consells formals, que són els 

que garanteixen perquè hi ha un reglament, i per tant, que no hi hagi únicament la participació 

de l’oposició, si no, de tothom. I d’altra banda, en una situació de greu emergència com va ser el 

COVID, on es van bolcar tots els esforços a secundar l’emergència, on es van fer moltíssimes 

reunions telemàtiques, i també amb l’oposició per anar informant. També s’ha d’entendre que 

hi havia un comitè d’emergència reglat, perquè hi ha uns plans d’emergència municipals que 

regulen qui hi ha d’haver i qui no hi ha d’haver, i que es van activar en algun moment, i a banda 

de l’emergència que es va haver de gestionar. Es van fer diverses reunions informant de la 

situació, i comenta que aquest tema ja es va discutir suficient en el seu moment. A més a més, 

explica que l’objectiu en aquell moment era ajudar i sortir d’aquella situació, i no reunir-se 

contínuament amb tothom. Per tant, la principal voluntat era atendre l’emergència i mirar de 

solucionar-la i que comparar un tema amb l’altre, és un comentari bastant desafortunat. 

El Sr. Jané contesta dient que la intenció de l’oposició era la mateixa que la de l’equip de 

govern, tot i que entén que ells són qui tenen la responsabilitat de governar. Finalitza dient que 

ho volia posar de manifest, i quan un ajuntament s’obre com a un ajuntament participatiu, s’ha 

de tenir en compte per totes les coses que són molt importants, i considera que la situació que 

hi havia d’emergència era primordial i havia de ser participativa. 

L’alcalde intervé dient que hi van participar, ja que es van fer moltes reunions, primerament 

presencials i posteriorment online. 

El Sr. Jané comenta que el seu grup ha cregut que és un moment per comentar-ho i també per 

manifestar que es van sentir exclosos. 

- El Portaveu del Grup Municipal del PSC, Sr. Verdejo, torna al punt de l’ordre del dia, al consell 

de la salut, i comenta que com a grup municipal han participat a totes les reunions que s’han fet 

del consell de la gent gran, i diu que és cert que costa fer una crida a la participació, si es posen 

a les 10:00h d’un matí entre setmana. Comenta que ell s’ho pot combinar, però també cal tenir 

en compte que hi haurà regidors que els serà més difícil, i si es pot apel·lar a aquesta 



 
 

participació, també s’hauria de pensar en quina hora i en quina ocasió hi hauria més 

participació. Recorda que a l’últim consell de la gent gran, de gent no tècnica, hi havia 2 

persones. Per aquest motius seria interessant fer un replantejament dels horaris. Aprofita 

també per demanar que no es solapin consells, com per exemple, consells escolars i consells de 

la gent gran. A l’ultima reunió no va arribar a temps per conflicte d’horaris. 

 

La regidora Sra. Aliste contesta que la primera reunió de consell, si que hi havia tota la part 

tècnica, i en aquella reunió es va decidir quins dies i horaris eren més propis per fer el consell. 

El fet que el consell de la gent gran, es faci a les 10h, perquè el grup de tècnics o no tècnics que 

hi havia en aquella reunió, per la seva casuística, els hi anava bé a les 10h, no vol dir que tots els 

consells s’hagin de fer la mateixa hora. En aquell moment van veure que les entitats de gent 

gran els anava millor fer-ho de matí, i per la part professional hi havia persones que viuen lluny 

de Cardona, i fer- les en horari de tarda, suposaria fer-les anar molt tard. Dit això, al final de 

cada reunió es decideix la data de la propera reunió i no té perquè ser sempre la mateixa hora. 

Respecte al consell de la gent gran, el tema que es va tractar, era per definir la setmana de la 

gent gran i no anar justos de temps. Per això, l’únic tema de l’ordre del dia era per parlar de la 

gent gran. Òbviament s’ha de mirar, quina és la composició del consell, i quan es faci la següent 

reunió ordinària del consell, es farà amb antelació per a que tothom s’ho pugui combinar. 

Pel que respecta a la coincidència de consells, demanen disculpes, perquè no eren conscients, i 

que a partir d’ara es tindrà en compte per les properes reunions. 

Intervé la Sra. Roser Montoriol, explica que el consell escolar municipal va costar molt trobar 

una data i un horari que anés bé, i de fet hi ha un grup de Whatsapp amb tots els centre 

educatius, i tot i així va ser molt complicat, i no van ser conscients que les dues reunions es 

solapessin. 

Llavors és el torn d’ Aprovar inicialment les bases reguladores dels pressupostos participatius 

L’Alcalde-President, dóna la paraula a la Regidora delegada de Participació Ciutadana per a 

que expliqui el dictamen. 

La Regidora, Sra. Maria Camps, explica que per tal d’aprofundir en la consolidació dels 

processos de participació, es volen aprovar les bases reguladores dels pressupostos 

participatius de Cardona. Aquestes bases defineixen els agents implicats, com els criteris i 

funcionament de tot el que serà la fase del procés. 

El pressupost municipal de Cardona d’aquest any 2022, ja cobreix les despeses de gestió i 

difusió de tot aquest procés i de tot el que suposarà, i és per l’any 2023, quan està prevista una 

aplicació pressupostària de 35.000 euros. 

Per tal de dur a terme aquest procés, hi ha una sèrie de propostes que es podran presentar, i tal 

i com es va explicar a la Comissió Informativa, hauran de reunir una sèrie de criteris per tal que 



 
 

puguin ser valorades positivament, i a banda de reunir aquests criteris, hauran de fer 

referència a accions que no han estat previstes anteriorment. 

Per a fer tot aquest procés, hi ha diferents fases. Una primera fase seria d’impuls, en que es 

creen dues comissions, el de gestionar i fer seguir aquest procés participatiu, que seria una 

comissió política i una comissió tècnica. En una segona fase, es farà tot el procés de difusió i 

explicació per la ciutadania, per explicar en què consisteix aquest procés, que s’ha anomenat 

amb la campanya “Pren la paraula”. 

I també hi haurà una tercera fase, que serà la de presentació de les propostes de la ciutadania, 

que està previst en principi el 19 de setembre i el 3 d’octubre de 2022, en que qualsevol 

persona major de 16 anys i empadronada a Cardona, podrà presentar la seva proposta per tal 

de ser valorada, i a més, les entitats i associacions amb seu a Cardona també ho podran fer a 

través del seu representant. 

La quarta fase, consistirà en una valoració tècnica i política per analitzar les propostes 

recollides. 

I per acabar, la última fase serà una votació, del 14 d’octubre a l’1 de novembre, que podrà ser 

presencial o online. 

La Presidència dóna la paraula als Grups Municipals: 

El Portaveu del Grup Municipal de Junts per Cardona, Sr. Jané, comenta que com a iniciativa 

ho veuen correcte, però troben que l’import és molt baix per tota la feina que comporta, tal 

com del control, seguiment, valoració... Troben que són una bases fetes amb bona intenció, 

però que l’import és massa baix per fer una cosa amb entitat. 

La regidora Sra. Camps comenta que l’import és el quin és, i òbviament si fos més gran seria 

molt millor, però veient altres bases d’altres municipis, amb tot el procés d’assessorament de la 

Diputació, no s’està tant allunyat dels processos participatius de molts municipis, que se 

suposa que reuneixen les mateixes característiques que aquest Ajuntament. 

Respecte a l’import, no es considera que sigui un impediment per a fer un bon procés, i que la 

comissió tècnica i política suposarà la feina que suposi, independentment de l’import destinat. 

Pel que fa a les propostes, sí és cert que s’hauran d’ajustar a la quantitat, i segur que en 

sorgiran d’imports no excessivament alts, com també hi haurà projectes molt més grans i que 

també estarien molt bé, però malauradament no s’hi podrà arribar. 

El Portaveu del Grup Municipal del PSC, Sr. Verdejo, precisa que estan d’acord amb aquests 

pressupostos participatius, i tot i que a l’última reunió participativa hi hagués poca gent, creu 

que pot ser molt interessant i sorgiran bones idees. Ara toca fer una bona campanya de 

visualització, sobretot pel procés d’idees previst al setembre que serà el més important i 

s’espera que els projectes estiguin a l’alçada, a fi de poder valorar-los políticament i 

tècnicament. 



 
 

La regidora Sra. Camps respon dient que és cert que va assistir poca gent a la primera reunió 

participativa, tot i que va ser molt interessant, i aprofita per agrair l’assistència del Sr. Verdejo. 

Continua dient que ara és el punt de sortida de la campanya, a nivell de xarxes i programes, i 

s’ha prevista que es faci juntament amb el tècnic de comunicació i amb el suport de l’Albert 

Farré, amb la finalitat d’aconseguir que sigui el màxim de participada. El repte que hi ha, és que 

tothom es senti convidat i li vingui de gust presentar propostes. 

Aprofita per comentar que quan ella va entrar a l’Ajuntament, la Regidora, Sra. Roser 

Montoriol ja havia iniciat aquest tema, i agraeix tota la feina feta, i esperant que tot vagi 

segons el previst. 

La presidència sotmet el dictamen a votació, el qual s’aprova per 9 vots a favor del Grup 

Municipal d’ERC (7) i dels Grup Municipal de Junts per Cardona (2) i 2 abstencions del Grup 

Municipal del PSC (2). 

Es continua donant compte dels decrets d’alcaldia 

La Presidència dóna la paraula als Grups Municipals: 

El Portaveu del Grup Municipal de Junts per Cardona, Sr. Joan Jané, demana pel Decret 

194/2022, relatiu a l’adjudicació a la Sra. Elena Dorca Arau el contracte menor de serveis, 

consistent en el seguiment i utilització en matèria de transparència per a mantenir i augmentar 

l’índex Info Participa. L’import és al voltant de 1700 euros. Demana en què consisteix el 

contracte. 

L’alcalde explica que hi ha la llei de transparència que s’ha de complir, que significa el buidatge i 

la posada al dia de tota la informació de la que es disposa a la pàgina web, que suposa un esforç 

molt gran i de fet, s’ha necessitat l’ajuda de la Diputació de Barcelona durant aquests anys, i 

d’aquesta empresa externa especialitzada, que ha ajudat dia a dia a millorar els índexs de 

transparència, de comunicació i de bon govern del’Ajuntament de Cardona. A través d’aquest 

contracte es realitza l’assessorament i l’ajuda tant en l’actualització com en el compliment dels 

màxims índex de transparència, primer de la normativa, i després de tot allò que es consideri, 

amb la idea d’anar a més. 

Com saben, a l’Ajuntament només es compta amb un tècnic que porta conjuntament les 

tasques de comunicació, de participació, de cultura, de Festes i d’Educació, i per tant, és molt 

difícil que aquesta feina la pugui assolir en la seva totalitat, i per això, s’ha contractat aquest 

servei extern especialitzat amb una experiència aprovada. 

El fet és que es millori dia a dia en el tema de la transparència. S’ha tornat a revalidar el segell 

de participació amb un 95-97%, i cal dir que fa uns 4 anys que s’assoleixen uns nivells molt alts 

de participació, comunicació i transparència, que l’avaluació que fa aquest observatori de la 

Universitat Autònoma de Barcelona, i que d’acord amb la Generalitat que analitzen si els 

ajuntaments estan complint i si es milloren tots aquests índexs. 



 
 

El secretari, Sr. Serra explica que aquestes lleis van sortir al 2013-2014, i són unes tasques 

molt especialitzades, i impliquen una sèrie d’informació que ha de ser pública a les webs 

municipals. Davant d’això, es va contractar aquest assessorament extern, que anava indicant el 

què mancava, què calia anar publicant, quines coses s’havien d’anar reformulant internament 

per a trobar la informació que requereix que es publiqui. 

El que ha fet aquesta llei és canviar la dinàmica dels ajuntaments, per fer que la seva 

informació sigui molt més transparent i pública, i que es pugui veure externament per 

qualsevol ciutadà i per qualsevol organització. Per aquest motiu s’ha contractat aquesta 

empresa per a que faci un assessorament continu i un seguiment de la informació. Dir que 

aquesta llei demana molta informació, de secretaria, d’intervenció, de comunicació, etc. i és 

una feina continua cada any. 

- El Sr. Jané demana pel Decret 206/2022, sobre incoar expedient per donar de baixa al padró 

d’habitants per inscripció indeguda a diferents persones per incompliment dels requisits de 

residència. Demana perquè passa sovint. 

 

El secretari, Sr. Serra explica que passa contínuament al padró, i és quan ve gent a Cardona i 

s’empadrona, podem passar múltiples causes i aquella persona desapareix, sobretot, en 

pesones extrangeres. Quan la gent es trasllada d’un municipi a un altre, no es dona de baixa, 

sinó que simplement s’ha d’empadronar al nou municipi. Hi ha un procés intern que en qüestió 

d’un parell de setmanes s’envia la informació a l’Ajuntament conforme aquella persona s’ha 

empadronat en un altre municipi i per tant, causa baixa a Cardona, però hi ha d’altres vegades 

que la gent marxa i es queda la situació tal qual, no se sap que ha passat amb aquella persona, si 

hatornat al seu país, o si no s’ha empadronat al municipi on resideix actualment, etc. Inclús es 

poden donar situacions en que el propietari d’una casa, tingui persones empadronades a la 

casa i no les pot desempadronar. El padró d’habitants és viu i per tant, la seva actualització és 

molt complicada. 

Per tant, en casos com aquests, no s’hi pot fer res, excepte aquests processos de regularització 

que es fan en base a que algú es queixa, i aquest sol ser o el propietari o el nou inquilí d’un 

domicili. 

Al no tenir contacte amb les persones empadronades i que actualment no hi viuen al domicili, 

s’inicien processos com aquests, que són bastant llargs, i que aquests s’envien a un comitè 

provincial, que es reuneixen vàries vegades a l’any i són els que decideixen. Per tant, aquestes 

situacions que es donen, tècnicament i d’ofici, es van actuant des del padró municipal per anar 

solucionant temàtiques com aquestes que van sortint. 

- El Sr. Jané demana pel Decret 224/2022, sobre la modificació de crèdit número 3/2022 del 

pressupost municipal vigent. Demana si li poden dir les partides que s’han modificat. 



 
 

El secretari, Sr. Serra explica que és un modificat de crèdit per generació i transferència de 

crèdit, la part d’ingressos és la partida 46.100 de la Diputació de Barcelona per subvencions 

diverses, i l’altra és la de Generalitat de Catalunya, també de subvencions diverses. 

Comenta que una era un modificat de crèdit per despeses diverses d’igualtat, perquè s’havia 

aconseguit més subvenció de la que estava establerta en un principi. Respecte a la de la 

Generalitat, s’ha atorgat a l’Ajuntament una subvenció provinent de l’OSIC, per la compra de 

llibres de la biblioteca i es va incrementar la partida, per tal que la biblioteca pogués comprar 

aquests llibres. Aquestes dues són les de generació, que venen finançades a través d’una major 

subvenció o d’una nova subvenció, i en aquest cas són de la Diputació i la Generalitat. 

Els altres modificats són per transferències de crèdit, que és minorar una partida per 

incrementar una altra, però sempre dintre del pressupost. Aquestes són les que es poden 

veure en negatiu que és quan es resta crèdit d’una partida, i quan apareixen en positiu, es quan 

s’augmenta una o vàries partides del pressupost. 

El Portaveu del Grup Municipal del PSC, Sr. Ferran Verdejo demana pel Decret 161/2022, que 

és la modificació de persones contractades, que deixa sense efecte un altre decret d’alcaldia. 

L’ alcalde comenta que el buscaran i li passaran el detall del decret. 

 

El Sr. Verdejo continua demanant pel Decret 196/2022, que és sobre el procés d’estabilització 

i ocupació temporal que han de fer les administracions públiques. Pel que fa a l’Ajuntament de 

Cardona, voldrien saber la quantitat de persones a qui afecta i si ha sorgit algun problema al 

respecte. 

L’alcalde explica que a la normativa de l’estabilització, l’administració pública ha d’estabilitzar 

a tot el personal laboral a partir d’uns criteris. 

Això es fa per reduir la temporalitat, ja que hi ha un alt índex de personal interí, i per tant, s’han 

d’estabilitzar. Hi ha persones que porten anys a l’administració i no se’ls havia tret la plaça en 

temps i forma. 

La legislació obliga que abans que acabi l’any 2024, s’han d’estabilitzar totes aquelles persones 

que compleixin uns requisits, com haver entrat a treballar a l’Ajuntament de Cardona abans de 

2016. Això és a nivell general amb un procediment concret. 

D’altra banda, també hi ha persones que van entrar a treballar a l’Ajuntament 3 anys abans del 

31 de desembre de 2020, s’han d’estabilitzar. Segons els anys que portin a l’Ajuntament, s’han 

d’estabilitzar d’una forma o una altra, és a dir, o concurs de mèrits, o concurs-oposició. 

Respecte al nombre de persones, s’estabilitzen a totes menys una persona que no compleix els 

requisits. 

El secretari explica que tot el personal entra en l’estabilització perquè tots reuneixen els 

requisits, excepte els quins estan fase de prejubilació. 



 
 

Aquesta normativa afecta tant a funcionaris com a laborals, però al nostre ajuntament només 

afectava als laborals perquè els funcionaris ja estan estabilitzats. A excepció d’un cas que és 

diferent i és d’administrativa de serveis generals, que ha de ser funcionària. I en aquest cas que 

es farà una estabilització creuada, és a dir que la plaça passarà a ser una plaça funcionarial 

d’administrativa. S’ha de seguir un criteri molt tècnic, en que s’ha de seguir uns criteris molt 

clars i definir tot el què s’incorpora amb exactitud, i si no es compleix els requisits, no 

s’incorpora. 

Continua explicant que en tots els casos es tracta de concurs, tal com marca la normativa, 

perquè són persones que estan ocupant una plaça i formen part de l’Ajuntament de Cardona 

des d’abans de l’1 de gener de 2016. Únicament hi ha un cas que no compleix els requisits, ja 

que la seva incorporació a l’ajuntament de Cardona va ser entre l’1 de gener de 2016 i el 31 de 

desembre de 2017, i en aquest cas serà concurs-oposició. 

Aclareix que la normativa que ha sortit tenia l’ideal d’estabilitzar places, però en realitat han 

fet un mixt. Ha estabilitzat places, però hi ha unes disposicions addicionals que diuen que 

aquelles places en què hi ha persones que tenen una antiguitat anterior a l’1 de gener de 2016, 

se’ls ha d’estabilitzar la plaça que sigui estructural. 

Al ser mixta, s’ha tingut en compte aquests dos condicionants, però en qualsevol cas, s’ha 

aplicat la normativa que diu que aquests casos aniran per concurs, que vol dir que no hi haurà 

examen, però hi haurà pública concurrència, és a dir que es pot presentar qualsevol persona 

que compleixi els requisits. 

I en el cas del concurs-oposició, que no complia el requisit d’antiguitat anterior a l’1 de gener 

de 2016, hi haurà una fase d’oposició que computarà un 60% o una fase de concurs que 

computarà un 40%. 

Fent això, tindríem estabilitzat gairebé tot el personal, excepte aquells que no reuneixen els 

requisits, que són molt pocs, com són els casos dels plans d’ocupació o AODL, etc. 

Dir que els últims anys el personal que s’incorporava ja s’incorporava bé, i a dia d’avui queden 

algunes rèmores antigues, que de fet, els ajuntaments no sabien com gestionar-ho moltes 

vegades, i era el cas dels indefinits no fixes, on hi havia un tema judicial i on hi havia vàries 

sentències del Tribunal Suprem. Amb aquesta nova legislació, es pretén regularitzar totes 

aquestes situacions i quedarà bastant net en tots els ajuntaments. Al mateix temps, la nova 

normativa ha posat penalitats fortes i responsabilitats en cas que no es segueixin els processos 

per la contractació de nou personal, i per intentar evitar que aquest problema es torni a crear 

en un futur. 

L’alcalde intervé dient que el més complicat, és que tot aquest procés s’ha de fer amb el 

personal tècnic de l’Ajuntament. Tenint en compte que s’han de fer més de 25 processos de 

selecció, s’hauria de requerir una atenció a l’administració i sobretot als ajuntaments petits, 

que som els quins menys recursos tenen. 



 
 

Seguidament s’aprova per unanimitat el Pla Parcial Urbanístic del polígon d’activitats 

econòmiques la Cort II de Cardona, promogut i redactat per l’Institut Català del Sòl 

L’Alcalde explica que a la Comissió Informativa el Pla Parcial ja s’havia aprovat inicialment per 

aquest Ple, on faltaven alguns informes, entre ells l’informe d’autoritat del transport 

metropolità sobre la mobilitat. Comenta que és un tema que corre pressa i que s’ha d’accelerar 

al màxim, i per aquest motiu, al no comportar modificacions importants, es porta avui a Ple i 

així, comencin a comptar els 30 dies d’exposició pública, tenint en compte que l’agost és 

inhàbil. 

Per tant, el primer que s’ha fet és votar si s’està d’acord en introduir l’aprovació del punt Pla 

Parcial del Polígon de la Cort II. 

La Presidència dóna la paraula als Grups Municipals que no intervenen. 

Finalment és el torn de precs i preguntes 

L’Alcalde dóna la paraula als Grups Municipals. 

Per part del Grup Municipal de Junts per Cardona es plantegen els següents precs i preguntes: 

El Portaveu, Sr. Joan Jané demana sobre els processos imminents d’urbanització tant de la 

zona de Madoz com de la zona de Fontelles. Demana en quina situació exacta està cada 

urbanització, si es tenen tots els permisos, quins són els passos a seguir, quin és el timming per 

començar a urbanitzar, i quins processos cal esperar. 

El Tinent d’Alcalde, Sr. Hernández explica que el tema de Fontellas, hi havia una part de la 

propietat que volia desenvolupar, i una altra part que no, i es van veure enmig d’un procés 

judicial, en que al final la part promotora no volia arriscar qualsevol inversió fins que es tingués 

el veredicte de que es podia fer. En aquest cas, i amb la situació de la COVID entremig, la 

resolució va arribar de paraula, però la definitiva no, i això, ha fet allargar els processos 12 o 14 

mesos. 

En aquests moments ja es té tot. Per tant, ara que es té, la Junta de compensació demana que 

l’ajuntament també es personi, i per tant, quan la propietat hi vagin, també convocaran 

l’alcalde com a figura de representant legal de l’Ajuntament. S’estava en el procés del projecte 

d’urbanització, que lògicament quan es parla a nivell d’inversió, no és tan sols d’execució 

d’obres, si no que el projecte d’urbanització també està afectat. Per això, es va començar a fer, 

però fins que no es va tenir la resolució, no s’ha pogut inicial realment. 

Continua dient el Sr. Hernàndez que en aquest cas s’està està molt a sobre, per saber com va el 

tema. És cert que per una part, aquest tema preocupava molt, sobre tot, per l’edat del 

promotor, però actualment la filla és qui ho porta tot endavant i d’aquesta forma s’està 

garantint una continuïtat. Hi va haver també unes peculiaritat al 2021, i és que el 28 de juny 

van estar en un judici per tema d’un okupa, que no és un okupa a nivell d’habitatge, però sí que 

a nivell de trastos per la seva zona, que a més generava una mica de malestar entre alguns 



 
 

veïns del final del Pla de la Salut. Aquesta persona okupa, és una persona veïna del Pla de la 

Salut, que per entendre’s, té una part d’on tenia anteriorment la serradora el Damià. 

Respecte al tema de Madoz, hi ha tres part d’aquest PM1. Hi ha una part on hi ha molta 

urgència per part del promotor de vendre, que és la part on hi havia el taller del ferrer i on hi 

havia abans el taller de Ca l’Eloi, que es pretén destinar una part a la construcció d’un 

supermercat. Aquesta part afecta també a uns aparcaments i afecta també a una part dels 

edificis de dalt, per entendre’ns, és la part més difícil d’urbanitzar, que és on acaba el carrer 

Ramon Folch i la baixada del carrer de Pasqual Madoz. 

També fa temps hi havia un projecte que s’havia enviat a urbanisme, la possible modificació 

que hi havia amb aquesta llicència, que es va donar amb uns condicionants, i després hi havia la 

possibilitat o no de fer simplement una escala, o escala i rampa que complís normativa, o bé 

una rampa amb trànsit rodat. A l’Ajuntament li agradaria tenir-ho resolt amb tot el que s’ha 

previst i el que es vol fer és parlar amb el promotor per a que es faci el millor possible per a 

Cardona. 

La Tinent d’Alcalde Sra. Montoriol comenta que a l’última taula d’habitatge es va parlar del 

tema, i el que més preocupava es saber com s’acabaria aquest carrer. El promotor va comentar 

que la seva prioritat era fer-ho amb trànsit rodat, però no hi ha res definitiu, sempre es pot 

modificar, però al tenir tanta pressa, es va considerar adient presentar aquest projecte que és 

el quin compleix la normativa 100%, però amb la intenció de donar temps per concretar de 

quina manera s’acabarà executant, per tal que sigui la millor solució pels veïns i per Cardona en 

general. És curiós perquè el projecte que compleix la normativa d’accessibilitat és el que no és 

accessible. En definitiva compleix la normativa perquè es pot accedir per dalt i per baix, però 

no connecta per persones amb mobilitat reduïda, ni persones que vagin amb cotxet. 

La regidora comenta que el promotor compartia la mateixa preocupació, perquè s’està fent un 

carrer nou i s’estan posant noves barreres arquitectòniques, quan de fet actualment es té a 

l’agenda el tema de l’accessibilitat i les barreres. Per tant, encara hi ha molt a dir, i s’espera que 

es pugui resoldre més favorablement que el que va semblar en un principi. 

El Sr. Jané contesta dient que s’ha de ser conscient que l’orografia de la zona del carrer Pasqual 

Madoz no és fàcil, i si es fa una rampa amb una mica més de pendent, tampoc seria el primer 

poble amb rampes altes. S’ha de reconèixer que és un projecte que s’ha eternitzat i s’ha 

d’intentar que no s’allargui més per evitar possibles problemes amb el promotor. 

L’alcalde intervé dient que en breu acaba l’exposició pública, i ja es tindrà normativa vigent, per 

tant, es pot concedir la llicència de la sol·licitud presentada pel constructor relativa al 

moviment de terres de la zona, i per tant, en el moment que hagi finalitzar el termini de 

l’exposició pública que serà sobre la tercera setmana de juliol, es podrà concedir la llicència de 

moviment de terres i per tant, es podrà començar a treballar. 

El Sr. Jané demana respecte al tema de La Coromina que s’ha comentat anteriorment, les 

propietats hi estan d’acord? 



 
 

El regidor Sr. Hernàndez respon dient que independentment de que estiguin d’acord, hi ha 

hagut un sistema judicial per mig que ha donat la raó al quin tenia la majoria i que inicialment ja 

sabien que el jutge es decantaria per a qui tingués la majoria. 

El portaveu de Junts comenta un tema vinculat al Porta a Porta i exposa que hi ha molta gent 

que té molts problemes amb els envasos perquè avui dia està tot envasat, i envers això, es 

plantegen fer una proposta per tal que el govern fes una campanya per conscienciar a la gent 

per a que comprin els productes que es poden comprar sense envàs, i no només fer-los 

entendre que s’ha de recollir, si no que també s’ha d’intentar acumular poc cartonatge a la 

recollida, i que segurament hi ha promocions que fomenten la sostenibilitat a nivell comarcal o 

provincial. 

La regidora de Medi Ambient, Sra. Sala explica que dies enrere a través de l’Agència 

ADLSOLCAR, es va fer un taller online, on malauradament es va connectar molt poca gent, 

però el següent pas d’aquest taller era anar als establiments i comprovar si dels productes que 

venen seria possible utilitzar algun envàs retornable o tipus de carmanyola. És cert que, és un 

tema important, i inclús molts veïns que abans no reciclaven, li han comentat el gran volum 

d’envasos que acumulen i abans no eren conscients, i tot això serveix també per valorar-ho 

cadascú interiorment i buscar opcions i alternatives per a millorar-ho. No descarten fer alguna 

cosa al respecte. 

El Sr. Jané continua comentant sobre com millorar la sostenibilitat del poble i ajudar a que no 

hi hagués tant trànsit rodat, i proposa la iniciativa de promocionar que la gent evités agafar el 

cotxe, o bé, que la gent que està al centre del poble que intentés anar a peu, pensen que els 

donaria un plus i d’altra banda alliberarien més aparcaments, que resulta sempre un problema 

al municipi. Per tant, podria ser un tema a promocionar, i inclús parlar en algun d’aquests 

consells. 

La regidora Sra. Aliste, comenta que és cert que la gent està acostumada a anar amb cotxe a tot 

arreu, i l’exemple es té a l’escola Vedruna, que han fet de manera independent accions per 

aconseguir potenciar que la gent pugi a peu a l’escola. També és cert que ara estan en un 

procés de queixes, perquè no hi ha aparcament a la porta, però saben que anirà a menys i que 

hi ha molta gent que s’ho ha agafat molt positivament. D’aquesta forma es potencia l’activitat 

física i de la promoció de salut, i és interessant tenir-les en compte al Consell o al Pla de Salut. 



 
 

Per part del Grup Municipal del PSC es plantegen els següents precs i preguntes: 

El Portaveu del Grup Municipal del PSC, Sr. Verdejo, comenta que dins el marc de la 

transparència, si està previst en curt període de temps, la retransmissió dels Plens en obert 

per a facilitar a la gent gran poder veure les sessions plenàries, i agrair al tècnic de 

comunicació, que fa el seguiment del ple, que si no fos per ell poca gent s’assabentaria. 

L’alcalde també agraeix la feina del tècnic de comunicació, i avancen que s’han fet passos 

per comprar el material per poder fer la transmissió dels plens. També s’ha parlat amb el 

Cinema Amateur per poder fer-ho a través de televisió Cardona o fer-ho en streaming. 

Quan es tingui una proposta sobre la taula, es presentarà als grups amb l’objectiu de poder 

fer-ho en els propers mesos. 

El Sr. Verdejo demana sobre el seguiment de la residència, tenint en compte la setena onada 

prevista de la COVID, i saber si ha afectat d’alguna forma. 

La regidora, Sra. Aliste explica que per primer cop després de molt temps estan molt bé a la 

residència, a nivell ocupacional i a nivell de que no hi ha cap limitació COVID, i de moment 

no hi ha cap protocol que indiqui que hi haurà cap restricció, l’únic que poden haver són 

recomanacions a les residències. Ara si que es pot dir, que la residència torna a certa 

normalitat després de dos anys. 

El portaveu del PSC finalitza la seva intervenció demanant per la licitació del bar que està 

pendent de convocatòria de patronat de la Fundació Cardona Històrica. Demana si està 

prevista aquesta convocatòria en un període curt de temps. 

El Tinent d’Alcalde, Joan Hernàndez explica que respecte a la licitació del bar de la 

cafeteria, la intenció era fer-ho el més aviat possible però va sorgir un petit problema, que 

va ser l’afectació d’un pòrtic entre la barra i la porta de la cuina, que encara que part d’ella 

era decorativa, hi havia una esquerda de feia uns 10 anys i sembla que ha pogut ocasionar 

algun moviment en el local, pel que s’ha hagut de sol·licitar un informe tècnic per valorar els 

danys i fer una actuació de forma immediata, i lògicament això ha estat un impediment per 

poder licitar. 

L’alcalde intervé dient que la convocatòria que ha de fer el patronat està a punt i es pretén 

treure-ho a concurs properament, una vegada es subsani el tema de l’esquerda. La intenció 

de treure la convocatòria és de cara al mes de setembre, tot i així, a finals d’aquest mes es 

farà una reunió més informal. 

 

 


